
Protokół Nr IV/07 
z obrad IV sesji Rady Gminy Brańsk w dniu 28 lutego 2007 roku 

 
Obradom przewodniczył Ryszard Wietoszko – Przewodniczący Rady Gminy. 
Na podstawie listy obecności stwierdził stan 15 radnych.  
 
Radni obecni: 

1. Sylwester Bobel 
2. Stanisław Cieśluk 
3. Adam Derewońko 
4. Piotr Dołubizno 
5. Franciszek Gawina 
6. Stanisław Gomoliński 
7. Tadeusz Krasowski 
8. Andrzej Kunicki 
9. GraŜyna Płonowska 
10. Marek Jankowski 
11. Jan Szmurło 
12. Antoni Szpakowski 
13. Ryszard Wietoszko 
14. Feliks Aleksander Wróblewski 
15. Leszek Franciszek Radulski 

 
Jako goście zaproszeni w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Jaworowski                       Wójt Gminy Brańsk 
2. Marek Łukaszewicz                           Kierownik ARiMR  
3. Andrzej Roch Charyton                     Radny Powiatu 
4. Paweł Maciejuk                                  Kierownik PP w Brańsku 
5. Kazimierz Krzemień                          Przewodniczący NSZZRI Solidarność 
6. Wojciech Jakubowski                         Sekretarz Gminy 
7. Zdzisława Iwańczuk                           Skarbnik Gminy 
8. Jolanta Januszewska                           p.o. Kierownika GOPS 
9. Renata Falkowska                               Kier. Ref. Or 
10. Piotr Paprocki                                     Kier. Ref. BGRiŚ 
11. Józef Michałowski                              Dyrektor GZK 
12. Andrzej Uszakiewicz                          Radca Prawny 

oraz  sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Obrady IV sesji rozpoczęto modlitwą ’’Ojcze Nasz...’’. 
 

Ad. 1-2 Przewodniczący Rady Gminy Brańsk Ryszard Wietoszko o godz. 900  dokonał 
otwarcia obrad IV sesji Rady Gminy, która odbyła się w sali konferencyjnej Gminnego 
Ośrodka Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy oraz na podstawie listy 
obecności stwierdził quorum. Powitał przybyłych na posiedzenie radnych, zaproszonych 
gości oraz sołtysów. Następnie poinformował, Ŝe wszyscy radni  otrzymali materiały na sesję 
w tym proponowany porządek obrad. Zwrócił się o zgłaszanie ewentualnych wniosków i 
propozycji zmian lub poprawek do porządku. Wójt Gminy zgłosił wniosek o wykreślenie z 
porządku obrad punktu 5e) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Mniu 
w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie. 
Wykreślenie niniejszego punktu Wójt uzasadnił tym, iŜ rodzice uczniów uczęszczających do 



Szkoły Podstawowej w Mniu kategorycznie nie zgodzili się na przekształcenie Szkoły 
Podstawowej w Mniu w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. por. Izydora 
Kołakowskiego w Domanowie. Na spotkaniu z rodzicami nie udało się ich przekonać, 
udowodnić, Ŝe zmiany w oświacie są konieczne. W związku  z powyŜszym na Komisji 
Rewizyjnej wnioskowano do Wójta o wycofaniu z obrad sesji projektu uchwały. Wójt 
zapoznał przybyłych na sesję z pismem od rodziców  i odpowiedzią na nie. Dlatego teŜ, Wójt 
wniósł o wycofanie projektu uchwały.  
 Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
wniesionymi poprawkami. Rada Gminy w głosowaniu jawnym głosami 15 – za, 0 – 
przeciwnych, 0 – wstrzymujących przyjęła zmianę do porządku obrad.  Przewodniczący Rady 
odczytał porządek obrad z przyjętą zmianą w brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Gminy 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami.  
5. Podjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 
a) zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz   
    szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego    
    i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a takŜe wysokość i  
    szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego 
b) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły  
    Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach 
c) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły  
    Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach 
d) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Świrydach  w Szkołę Filialną Szkoły  
    Podstawowej  im. Por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie 
e) zmian w budŜecie gminy na 2007 rok 
6. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za  
    2006 rok. 
7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2006 rok 
8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty,  
    Budownictwa i Transportu za 2006 rok 
9. Przedstawienie sprawozdania rocznego z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania  
    Problemów Alkoholowych za 2006 rok 
10. Przedstawienie sprawozdania z wykonania w 2006 roku Uchwały Nr XVII/115/00 Rady  
    Gminy Brańsk z dnia 30 czerwca 2000 roku w sprawie określenia zasad nabywania,         
    zbywania i obciąŜania nieruchomości gruntowych stanowiących własność gminy oraz ich  
    wydzierŜawiania lub najmu na okres dłuŜszy niŜ trzy lata. 
11. Interpelacje i wnioski radnych. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
13. Sprawy róŜne. 
14.Zamknięcie obrad.  
 
Ad 3)   Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iŜ protokół z obrad III sesji V kadencji 
Rady Gminy był dostępny w biurze obsługi Rady oraz był wyłoŜony do wglądu przed sesją w 
dniu dzisiejszym. Zwrócił się do Radnych czy mają jakieś uwagi do protokołu. Wobec  braku 
uwag poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokółu. Rada Gminy głosami za 15 – za, 
przeciwnych – 0, wstrzymujących – 0, przyjęła protokół z III sesji Rady Gminy Brańsk.  
 



Ad 4) Wójt Gminy Krzysztof Jaworowski odczytał informację ze swojej działalności między 
sesjami, radni nie wnosili uwag i zapytań do informacji /informacja w załączeniu do 
protokołu/.  
Ad.5 Przewodniczący Rady Gminy odczytał Opinię Nr 3/02/07 Komisji RGOBiT w sprawie 
projektów uchwał na IV Sesję Rady Gminy. 
Ad 5a) Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad wynagradzania 
nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
niektórych innych składników wynagrodzenia, a takŜe wysokość i szczegółowe zasady 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego. Poinformował, iŜ regulamin został 
uzgodniony z ZNP i NSZZ ,,Solidarność’’. Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący 
Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada Gminy głosami 15 – za, przeciwnych – 
0, wstrzymujących – 0 podjęła Uchwałę Nr IV/25/07 w sprawie zasad wynagradzania 
nauczycieli, ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy 
oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a takŜe wysokość i szczegółowe 
zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego./uchwała w załączeniu do 
protokołu/.  
Ad 5 b - d) Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 
Szkoły Podstawowej w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły  Podstawowej im. Jana Pawła II 
w Holonkach oraz pozostałe projekty uchwał dotyczące przekształcenia Szkoły Podstawowej 
w Chojewie i Świrydach. Sekretarz w uzasadnieniu poinformował, Ŝe gmina zamierza 
zmienić system zarządzania szkołami podstawowymi. JeŜeli Rada Gminy podejmie uchwały 
dotyczące reorganizacji szkół, zostaną one przekazane do Kuratorium Oświaty.   

Wójt w uzasadnieniu do projektu niniejszych uchwał poinformował, Ŝe dokonywanie 
zmian w lokalnym systemie oświaty staje się koniecznością nie tylko z uwagi na sytuację 
finansową ale i demograficzną.  Utworzenie filii jest podyktowane przede wszystkim małą 
ilością dzieci w szkołach, a prognoza na lata przyszłe nie wykazuje wzrostu ilości uczniów w 
placówkach. Trudny jest do osiągnięcia wysoki  poziom nauczania w placówkach szkolnych 
przy małej liczbie uczniów w klasie, rozmieszczonych na duŜym terenie gminy, jaki ma 
Gmina Brańsk. 

Dzięki utworzeniu dwóch obwodów, dwóch szkół wiodących i szkól filialnych rodzice 
uczniów będą mogli sami wybrać szkołę dla swojego dziecka i zadecydować czy będzie ono 
uczęszczało do małej szkoły, gdzie są tworzone oddziały kilkuklasowe czy teŜ do większej 
placówki, gdzie nauczanie odbywa się w pojedynczych klasach.  

 W sąsiednich gminach województwa podlaskiego od lat jest przyjęte i praktykowane 
funkcjonowanie tylko jednej szkoły wiodącej na terenie całej gminy wraz z 
podporządkowanymi jej szkołami filialnymi, np. w gminie Grodzisk i gminie Perlejewo. W 
mieście Brańsk jest równieŜ Zespół Szkół, gdzie pod kierownictwem jednego dyrektora 
funkcjonuje szkoła podstawowa, gimnazjum, zasadnicza szkoła zawodowa i liceum 
ogólnokształcące. W lepszy sposób wykorzystywana jest funkcja zarządzania placówką 
oświatową. Obwód Szkoły Podstawowej w Domanowie po zmianach swoim zasięgiem 
obejmowałby wsie (oprócz Mnia) podporządkowane Publicznemu Gimnazjum w Glinniku, 
natomiast obwód Szkoły Podstawowej w Holonkach – Publicznemu Gimnazjum w Oleksinie.  

Reorganizacja daje moŜliwość ograniczenia wydatków finansowych oraz stwarza 
większe szanse pozyskiwania środków finansowych przy składaniu wniosków do programów 
unijnych na lata 2007 –2013. Przy obecnej organizacji szkół podstawowych trzeba składać 6 
wniosków o środki unijne. Po reorganizacji wystarczy złoŜyć dwa większe uwzględniające 
szkoły filialne. Zmniejszone zostaną równieŜ koszty związane ze szkoleniem osób 
odpowiedzialnych za pozyskiwanie funduszy dla szkół. 



 Wydatki  związane z funkcjonowaniem szkół na terenie Gminy Brańsk są duŜo 
większe niŜ przyznawana subwencja oświatowa. Gminę nie stać na pokrywanie róŜnicy 
wydatków z budŜetu własnego. Wydatki na oświatę w 2006 r wyniosły 5 360 017 zł, a 
otrzymana subwencja oświatowa wynosiła – 2 960 923 zł. JeŜeli zaistniałaby sytuacja, Ŝe w 
klasie będzie uczyć się jedno dziecko to koszt jego utrzymania wyniesie 42 tys. zł, a jeśli 
doliczylibyśmy pozostałe wydatki związane z funkcjonowaniem szkoły np. światło, wodę, to 
koszt jednego dziecka prawdopodobnie wyniósłby 50 tys. zł.  

Wójt powiedział...,,Poleciłem Pani Skarbnik, Ŝeby zrobiła analizę wydatków kaŜdej 
szkoły i dochodów gminy z tytułu podatków wpływających do gminy z wsi naleŜących do 
obwodu kaŜdej szkoły, w celu uniknięcia  niepotrzebnych niedomówień. 
W 2006 roku wydatki na utrzymanie Szkoły Podstawowej w Mniu wyniosły 354 960 zł, a 
przyznana subwencja oświatowa – 138 595 zł. Wieś Mień z tytułu podatków rolnego, 
leśnego, od nieruchomości i podatku od środków transportowych wpłaciła do budŜetu gminy 
45 076 zł, za zuŜycie energii elektrycznej we wsi Mień w 2006 r zapłaciliśmy 5 344 zł, na 
wydatki remontowe  w w/w wsi wydatkowano ok. 100 000 zł (remont dachu w szkole, 
remont w OSP), zaś z pomocy społecznej wypłacono kwotę 115 000zł (zasiłki rodzinne itp.)  
Koszt utrzymania Szkoły Podstawowej w Świrydach w 2006 r. wyniósł 450 655 zł. 
Otrzymana subwencja oświatowa na mniejszą szkołę to kwota 197.571zł, w związku z 
powyŜszym z budŜetu gminy wydatkowano kwotę 253 084zł. 
Wieś Świrydy oraz wszystkie wsie z obwodu szkoły wpłaciły do budŜetu gminy  z tytułu 
podatków kwotę – 64 980 zł. Natomiast wydatki związane z utrzymaniem Szkoły 
Podstawowej w Chojewie w 2006 r  opiewały na kwotę  294 046 zł. Subwencja oświatowa 
wyniosła 134 171 zł, a dofinansowanie z budŜetu gminy - 159 875 zł.  

Podając niniejsze dane chcę pokazać problemy finansowe, potrzebę szukania zmian, 
potrzebę reorganizacji szkół.  Będę prosił p. Skarbnik Ŝeby zrobiła szczegółową analizę 
wydatków związanych z funkcjonowaniem szkół, Ŝeby nikt w przyszłości nie zarzucał, Ŝe 
gmina czerpie jakieś korzyści z tego tytułu. Wszystko jest do policzenia. Jeśli coś się mówi, 
to trzeba opierać się na faktach.  KaŜdy powinien ponieść odpowiedzialność za to co robi. 
Przewodniczący poprosił radnych o dyskusję.  
Radny Antoni Szpakowski zapytał ile dzieci jest w poszczególnych szkołach podstawowych ? 
Odpowiedzi udzielił Wójt informując, iŜ w: 

- Szkole Podstawowej w Domanowie jest 129 uczniów 
- Szkole Podstawowej w Koszewie jest 39 uczniów 
- Szkole Podstawowej w Mniu jest 49 uczniów 
- Szkole Podstawowej w Chojewie jest 34 uczniów 
- Szkole Podstawowej w Świrydach jest 66 uczniów 
- Szkole Podstawowej w Holonkach jest 135 uczniów  

Radny Leszek Franciszek Radulski zapytał ile gmina zaoszczędzi na reorganizacji? 
Odpowiedzi udzielił Wójt informując, iŜ w chwili obecnej nie ma moŜliwości określenia 
kwoty finansowej jaką gmina zaoszczędzi na reorganizacji.  
 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minutową przerwę w obradach od godz. 
1020 do 1030. 
 
O godz. 10 30 Przewodniczący  Rady Gminy wznowił obrady. 
Radny Feliks Aleksander Wróblewski zapytał czy Wójt czynił starania odzyskania dzieci z 
terenu gminy uczęszczających do innych szkół? 
Wójt poinformował, iŜ wybór szkoły naleŜy wyłącznie do rodziców. Dzięki reorganizacji 
rodzice będą mogli sami wybrać szkołę dla swojego dziecka i zadecydować czy będzie ono 
uczęszczało do małej szkoły czy teŜ do większej placówki.  



Radny Powiatu Pan Roch Andrzej Charyton – podziękował za udzielenie głosu...,,śyję 
problemami tej gminy, gdyŜ pochodzę z Dębowa. Reorganizacja jest korzystna dla całej 
gminy. Drodzy Państwo, uczyłem się w Szkole Podstawowej w Koszewie, w tamtym okresie 
w niniejszej placówce uczyło się 116 uczniów z pobliskich wsi, w tej chwili do tej placówki 
uczęszcza 39 uczniów. Proces demograficzny jest procesem naturalnym, uderzającym w 
skutki finansowe gminy. Mówi się o wyludnieniu wsi. W Biuletynie ,,Gminne Echa’’ jest 
zamieszczona statystyka urodzin na terenie gminy – jest spadek liczebności gminy. Jest 
więcej zgonów niŜ urodzeń. Reorganizacja dotyczy nie tylko naszej gminy  ale równieŜ 
szkolnictwa ponadpodstawowego. Wczoraj na sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu była sprawa 
reorganizacji ZSR w Rudce. Nasze mikrolokalne przywiązanie do swojej wsi nie powinno 
przesądzać  o sprawach decydujących dla całej gminy. Dobrze dzisiaj podejść do tematu 
zdecydowanie, chociaŜby dlatego,  Ŝeby otrzymać środki pozabudŜetowe. Co innego złoŜyć 
jeden wniosek, a co innego złoŜyć kilka wniosków. Nie 8 wniosków z gminy uzyska poparcie 
a jeden wniosek, a co innego złoŜyć kilka wniosków. Dzisiejsza dyskusja oraz pytania 
dotyczące reorganizacji są potrzebne. W przypadku podjęcia uchwał dotyczących 
reorganizacji będziecie mogli Państwo w najbliŜszym czasie przekonać się, Ŝe podjęliście 
słuszną decyzję.’’  
Przewodniczący Rady Gminy podziękował A. R. Charytonowi i udzielił głosu 
Przewodniczącemu NSZZRI Solidarność – Kazimierzowi Krzemień. 
Przewodniczący NSZZRI Solidarność Pan Kazimierz Krzemień zwrócił uwagę, Ŝe gmina 
Brańsk jest gminą o duŜej ilości szkół podstawowych biorąc pod uwagę sąsiednie gminy. 
Reorganizacja nie  jest zamachem na istnienie tych szkół. W pewnych regionach problem 
funkcjonowania szkół sam się rozwiąŜe. ,,Apeluję o podejście do tematu ze zrozumieniem. 
Środki finansowe naleŜy wydatkować z rozsądkiem.’’ 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. 
Jana Pawła II w Holonkach. Rada Gminy głosami 12 –za, przeciwnych – 1, wstrzymujących – 
2 podjęła uchwałę Nr IV/26/07 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 
w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach 
/uchwała w załączeniu do protokołu/ 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. 
Jana Pawła II w Holonkach. Rada Gminy głosami 13 za, przeciwnych – 0, wstrzymujących 
się – 2 podjęła uchwałę Nr IV/27/07 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej w Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 
Holonkach/ uchwała w załączeniu do protokołu/. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Świrydach w  Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im 
por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie. Rada Gminy głosami 10 –za, przeciwnych – 0, 
wstrzymujących się-5, podjęła uchwałę Nr IV/28/07 w sprawie zamiaru przekształcenia 
Szkoły Podstawowej w Świrydach w  Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im por. 
Izydora Kołakowskiego w Domanowie. / uchwała w załączeniu do protokołu/. 
Ad 5 f) Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
2007 rok. Wobec braku pytań i wniosków Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. Rada Gminy głosami 15 – za, wstrzymujących – 0, przeciwnych – 0, podjęła 
Uchwałę Nr IV/29/07 w  sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. /uchwała w 
załączeniu do protokołu/. 
 
Ad 6) Pani Jolanta Januszewska – Kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie z działalności 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2006 r. /sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 



 
Ad 7) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Feliks Aleksander Wróblewski przedstawił 
sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2006 rok.  Brak pytań do niniejszego 
punktu. /sprawozdanie w załączeniu do protokołu/. 
 
Ad 8) Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 
Transportu  pani GraŜyna Płonowska przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 
RGOBiT za 2006 rok. /sprawozdanie w załączeniu do protokołu/ 
 
Ad 9) Sekretarz Gminy przedstawił sprawozdanie roczne z działalności Gminnej Komisji 
Rozwiązywania problemów Alkoholowych za 2006 rok. /sprawozdanie w załączeniu do 
protokołu/ 
 
Ad 10) Kierownik Referatu BGRiŚ pan Piotr Paprocki przedstawił sprawozdanie z 
wykonania w 2006 roku Uchwały Nr XVII/115/00 Rady  Gminy Brańsk z dnia 30 czerwca 
2000 roku w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciąŜania nieruchomości 
gruntowych stanowiących własność gminy oraz ich wydzierŜawiania lub najmu na okres 
dłuŜszy niŜ trzy lata. /sprawozdanie w załączeniu do protokołu/ 
 
Ad 11) Brak interpelacji i wniosków radnych. 
 
Ad 12) Nie udzielano odpowiedzi ze względu na brak interpelacji i wniosków radnych. 
 
Ad 13) Sprawy róŜne.  

1. Pan Marek Łukaszewicz – Kierownik ARiMR w Bielsku Podlaskim podziękował za 
lata pracy i współpracę w Urzędzie Gminy Brańsk. Powiedział, Ŝe atmosfera 
samorządu w Gminie Brańsk jest wyjątkowa i ma duŜą satysfakcję z pracy, którą 
świadczył na rzecz urzędu przez cztery lata. Zachęcał rolników do udziału w 
szkoleniach, gdyŜ błędnie wypełnione wnioski o dopłaty obszarowe mogą powodować 
sankcje.  Wójt podziękował dla p. M. Łukaszewicza. 

2. Wójt poinformował, iŜ odbyły się wybory do Rad Izb Rolniczych oraz wybory 
sołtysów na terenie gminy. Z gminy Brańsk do Rady Izby Rolniczej wybrany został 
pan Kazimierz Krzemień i pan Eugeniusz Olszewski z Olszewa.  

3. Wójt zachęcał wszystkich do udziału w szkoleniach. W najbliŜszym czasie będą 
organizowane szkolenia dla rolników w GOUK w Kalnicy i w Urzędzie Gminy. 
Natomiast zmiany w wypełnianiu wniosków o dopłaty obszarowe są efektami wejścia 
Polski do Unii Europejskiej. 

4. Wójt zakomunikował, iŜ został ogłoszony konkurs na stanowiska pracy do urzędu 
gminy oraz Ŝe kaŜda sesja jest nagrywana, a nagranie przechowywane przez rok. 

5. Radna GraŜyna Płonowska zwróciła uwagę na problem osób nietrzeźwych podczas 
wyborów sołtysów. Według niej, osoby nietrzeźwe nie powinny brać udziału 
głosowaniu. Zebrania nie powinny odbywać się w szkole, poniewaŜ na osoby pod 
wpływem alkoholu patrzą się dzieci.  

6. Pani Skarbnik poinformowała, iŜ do dnia 31.03.2007 r moŜna składać wnioski o zwrot  
      akcyzy. 
7. Sekretarz zakomunikował, iŜ 9.03.2007 r. o godz. 12/00 w Kaplicy w Oleksinie 

odbędzie się otwarcie wystawy “Obchody Millenium Chrztu Polski”, na którą 
wszystkich serdecznie zaprosił. 

8. Wójt poinformował, iŜ GZK z siedzibą w Brzeźnicy prowadzi zbiórkę folii po  
 



sianokiszonce. 
9. Sekretarz przypomniał, iŜ do końca kwietnia naleŜy złoŜyć oświadczenia majątkowe 

oraz, Ŝe 8 marca w Urzędzie Gminy odbędzie się szkolenie dla rolników dotyczące 
moŜliwości uprawy wierzby energetycznej, a 12 marca szkolenie w sprawie 
wypełniania wniosków o dopłaty obszarowe. 

 
Ad 14) Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz. 1300  
zamknął obrady IV sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą ,,Pod Twoją 
Obronę.....’’ 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.: 
 
Protokolant:                   Przewodniczący Rady Gminy Brańsk 
 
Agata Krysik       Ryszard Wietoszko 
 
 
 

 
 

 
 
 
 


